
PROTOKÓŁ NR 5/2019 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i 

Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji z dnia 22 lipca 2019 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek Komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 

4. Lipiński Zbigniew, członek komisji 

5. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

6. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Skomorowski Marek, Zalewska 

Katarzyna, Jurkowicz Marta, Chmur Eugeniusz, Tatarczuk Przemysław 

7. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Zawadzki Piotr, Wierciński 

Wojciech, Piotrowska Krystyna, Zambrowski Paweł, Matwiejuk Jarosław 

8. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków, Petycji: Król Adam, Jurkowicz Marta, Matwiejuk 

Jarosław 

9. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki 

10. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

11. Monika Kruszewska Kierownik Referatu UG 

12. Marta Tymińska-Malinowska Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 22 lipca 2019 r. o 

godzinie 9:00 odbyło się wspólne wyjazdowe posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na 

przewodniczącego posiedzenia wybrano Pana Marka Skomorowskiego – Przewodniczący Komisji ds. 

Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, który przedstawił zebranym porządek 

posiedzenia: 

1. Wyjście do Szkoły Podstawowej w Boćkach, celem zapoznania się ze stanem obiektu 

budynku szkoły oraz informacją dotyczącą funkcjonowania i ponoszonych kosztów na 

utrzymanie szkoły. 

2. Wyjazd do Szkoły Podstawowej w Andryjankach, celem zapoznania się ze stanem obiektu 

budynku szkoły oraz informacją dotyczącą funkcjonowania i ponoszonych kosztów na 

utrzymania szkoły. 

3. Wyjazd w teren w celu zapoznania się ze stanem dróg gminnych oraz stanem świetlic 

wiejskich na terenie gminy Boćki. 

4. Wizytacja miejsc pamięci narodowej i obiektów historycznych na terenie gminy Boćki. 

 

Ad. 1 Radni biorący udział w posiedzeniu Komisji udali się do Szkoły Podstawowej w 

Boćkach celem zapoznania się ze stanem budynku. Członkowie Komisji na początku 

obejrzeli budynek z zewnątrz. Pan Radny Adam Król powiedział, że warto by było zrobić 

własną bieżnię przy szkole oraz dokończyć ogrodzenie, które powinno oddzielać plac szkolny 

od drogi dojazdowej do oczyszczalni ścieków. Radni zwrócili również uwagę na dach 

budynku, który pokryty jest gontem i zaczął przeciekać. Pan Kazimierz Pietraszko Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Boćkach zaprowadził członków Komisji na ostatnie piętro budynku 

szkoły gdzie w wyniku przeciekania dachu widoczne są zacieki na suficie. Dodał, że prosił 

już dwóch rzeczoznawców o wykonanie kosztorysu na wymianę pokrycia dachowego na 

budynku szkoły, jednak do tej chwili nie otrzymał kosztorysów. Radni obejrzeli również 

stołówkę szkolną i jej zaplecze kuchenne. Stwierdzono, że jest potrzebna klimatyzacja na 



kuchni. Ze strony Radnych padło pytanie, jaki byłby koszt zamontowania klimatyzacji. 

Dyrektor odpowiedział, że montaż powinien się zamknąć w kwocie 10-15 tys. zł. dyrektor 

dodał, że na jednej przerwie w stołówce posiłek spożywa max 60 dzieci, natomiast dziennie 

kuchnia szkolna wydaje około 400 obiadów. Pytano również Dyrektora Szkoły, gdzie 

kupowane są produkty żywnościowe do przygotowywania posiłków w stołówce szkolnej. Ze 

strony Radnych padła propozycja, żeby szkoła nawiązała współpracę z okolicznymi 

rolnikami, którzy mogliby ekologiczne warzywa i owoce dostarczać w niższych cenach. 

Jednak dyskutowano nad tym czy rolnik wystawi fakturę za swoje towary i czy nie będzie 

problemów ze strony innych rolników, pojawi się nieuczciwa konkurencja wśród rolników. 

Radni obejrzeli również salę gimnastyczną przy Szkole Podstawowej w Boćkach. Zwrócono 

uwagę na wentylację, która wg niektórych Radnych jest niewystarczająca oraz na ocieplenie 

dachu sali gimnastycznej. Dyrektor Szkoły dodał, że wentylacja jest czyszczona w miarę 

możliwości. 

Ad. 2 Państwo Radni przybyli do Szkoły Podstawowej w Andryjankach. Obejrzeli stan 

budynku szkoły z zewnątrz. Stwierdzili, że plac szkolny powinien zostać oddzielony od bloku 

mieszkalnego płotem, ponieważ są to dwie odrębne posesje. Pani Wójt powiedziała, że 

zostanie wymienionych kilka starych okien. Następnie Pani Ewa Litewnicka Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Andryjankach pokazała członkom Komisji kotłownię szkolną i zamontowany 

w niej podlicznik na wodę. Radni pytali, w jaki sposób został wybrany palacz, który zajmuje 

się opalaniem budynku szkoły. Pani Dyrektor powiedziała, że w wyniku otwartego konkursu 

ofert, którego ogłoszenie zamieszczono na stronie internetowej szkoły i na tablicy ogłoszeń w 

Urzędzie Gminy Boćki. Dodała, że zgłosiła się tylko jedna firma. Kwoty za ogrzewanie są 

wysokie, ponieważ dotychczas z kotłowni szkolnej był ogrzewany również blok mieszkalny 

znajdujący się obok budynku szkoły. Radni dyskutowali nad rozwiązaniem tego problemu i 

odłączeniem bloku od szkolnego centralnego ogrzewania. Następnie Pani Dyrektor 

oprowadziła Komisję po budynku szkoły. Pokazała remontowane sale lekcyjne, wyposażenie 

klas oraz pomoce dydaktyczne zakupione w ramach projektów i rezerwy 4% subwencji 

oświatowej. Dodała, że klasy remontowane są przez chętnych rodziców uczniów 

uczęszczających do tej placówki. Powiedziała, że w miarę możliwości finansowych stara się 

wymieniać podłogi na korytarzach i w salach lekcyjnych. Zapytano również o łączenie klas. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że łączone są tylko przedmioty plastyczne oraz wychowanie 

fizyczne. Rozmawiano również o tym aby od przyszłego roku szkolnego dzieci do Szkoły 

Podstawowej w Andryjankach były dowożone jednym autobusem, a nie jak dotychczas 

dwoma. Pani Dyrektor potwierdziła, że takie rozwiązanie będzie wystarczające. 

Ad. 3  

1) Świetlica wiejska w Wygonowie, potrzeby wskazane przez Sołtysa wsi: 

- zakup większej ilości krzeseł do świetlicy, 

- dobudowanie toalet (aktualnie brak toalety w świetlicy), 

- pomoc w powiększeniu placu przylegającego do świetlicy. 

- dopilnować naprawy nawierzchni drogi gminnej od skrzyżowania dróg Piotrowo-

Krzywokoły – Osmola w kierunku wsi Wygonowo (wykonawca drogi w kierunku 

Piotrowo-Krzywokoły zniszczył nawierzchnię jeżdżąc ciężkim sprzętem), 

- dopilnować żeby wykonawca drogi Wygonowo – Piotrowo-Krzywokoły wstawił 

przepust na skrzyżowaniu dróg Piotrowo-Krzywokoły – Osmola, 



- wystąpić z pismem do Betoniarni Milejczyce żeby sprzęt o masie powyżej 8 t nie 

poruszał się drogami gdzie obowiązuje zakaz wjazdu pojazdów powyżej tej masy 

ponieważ niszczą nawierzchnię dróg na terenie gminy. 

2) Droga powiatowa Wygonowo – Andryjanki. Pani Wójt poinformowała, że wspólnie 

ze Starostwem Powiatowym w Bielsku Podlaskim sfinansowane zostanie dokończenie 

odcinka ww. drogi (położenie nawierzchni asfaltowej). 

3) Sołectwo Andryjanki, potrzeby zgłoszone przez Radną Walentynę Koptewicz: 

- naprawa zawalonego przepustu na drogach scaleniowych, 

- nawiezienie i podniesienie drogi na końcu miejscowości Andryjanki powyżej nr 123, 

ponieważ powstają tam nowe budynki mieszkalne a nie można do nich dojechać z 

powodu ogromnego dołu w którym stoi woda, 

- nowa tablica z nazwą miejscowości. 

4) Świetlica wiejska we wsi Piotrowo-Krzywokoły, potrzeby zgłaszane przez Sołtysa 

wsi: 

- łazienka w budynku świetlicy, 

- szambo przy świetlicy. 

5) Świetlica wiejska we wsi Piotrowo-Trojany. Pani Wójt poinformowała członków 

Komisji, że w ramach funduszu sołeckiego na 2018 rok zostało zakupione i wykonane 

ogrodzenie świetlicy. Radni zwrócili uwagę na otoczenie świetlicy. 

6) Świetlica wiejska we wsi Siekluki, potrzeby zgłaszane przez sołtysa wsi: 

- toaleta przy świetlicy, 

- porównanie wszystkich dróg gminnych w obrębie miejscowości. 

Państwo Radni zwrócili się z prośbą o zadbanie o otoczenie świetlicy wiejskiej. 

7) Sołectwo Sielc. Radni obejrzeli odcinek drogi od granicy gminy w kierunku 

miejscowości Sielc, który będzie remontowany z tzw. „powodziówek”. Następnie 

udali się do świetlicy wiejskiej w miejscowości Sielc. Sołtys wsi poinformowała, że ze 

sprzedaży działki na której stoi stary budynek świetlicy, zostały zakupione do obecnej 

świetlicy wiejskiej zmywarka, lodówka, bojler, 6 stołów oraz zamontowany blat 

kuchenny. Dodała również, że na dole świetlicy trwa remont, ponieważ młodzież z 

miejscowości bierze udział w projekcie „Równać szanse” i w ramach projektu robią 

murale w dolnej kondygnacji budynku. 

8) Świetlica wiejska we wsi Jakubowskie. Radni obejrzeli wyremontowaną świetlicę i jej 

zadbane otoczenie. Następnie udali się drogą gminną Jakubowskie – Skalimowo w 

kierunku Bodaczek. Radny Pan Piotr Zawadzki powiedział, że kiedyś były przymiarki 

do remontu powyższej drogi, ale pieniądze przesunięto na inny cel, jednak w 

przyszłości zamierza w dalszym ciągu zabiegać o remont tej drogi. 

9) Świetlica wiejska w Bodaczkach. Radni obejrzeli okazały budynek świetlicy 

wyremontowany na zewnątrz oraz jedną kondygnację w środku. Pan Sołtys zgłosił 

następujące potrzeby: 

- ułożenie kostki brukowej przy świetlicy, 

- remont górnej kondygnacji budynku. 

10) Droga gminna od miejscowości Bodaczki na kolonię wsi Bodaki. Trasę przejazdu 

omawiał Radny Paweł Zambrowski. Droga, którą jechała Komisja była bardzo wąska i 

mocno zakrzaczona. Rani zauważyli, że na tej drodze nie ma możliwości minąć się z 

drugim pojazdem jadącym z naprzeciwka. Pan Paweł Zambrowski pokazał członkom 

komisji odcinek drogi, który wg niego powinien być poprawiony przez wykonawcę, 

ponieważ nawierzchnia została wykonana ze słabej jakości podsypki, która pod 



wpływem czynników atmosferycznych „rozjechała się”. Potrzeby zgłoszone przez 

Radnego Pawła Zambrowskiego: 

- wycięcie krzaków oraz porównanie drogi gminnej Bodaczki – Bodaki kolonia, 

- remont drogi na kolonii Bodaki. 

11) Świetlica wiejska w Bodakach, potrzeby zgłoszone przez Sołtysa wsi: 

- zakup lustra oraz kosiarki do trawy. 

12) Świetlica wiejska w Olszewie, potrzeby zgłoszone przez Sołtysa wsi: 

- wykonanie prac hydraulicznych w łazience i kuchni świetlicy, 

- zakup aneksu kuchennego, ponieważ utworzyło się we wsi Koło Gospodyń 

Wiejskich, 

- ułożenie kostki brukowej przy świetlicy, 

- wymiana ogrodzenia świetlicy. 

13) Świetlica wiejska w Wiercieniu. Potrzebą zgłoszoną przez Radnego Pana Wojciecha 

Wiercińskiego było dokończenie elewacji budynku. Radni obejrzeli również budynek, 

w którym znajdują się mieszkania socjalne. Stwierdzili, że stan budynku pozostawia 

wiele do życzenia. 

14) Świetlica wiejska w Starowsi. Radni nie weszli do budynku. Z tego co udało się 

ustalić klucze od świetlicy zostały dane osobie, która twierdzi że ich nie posiada, 

ponieważ zwróciła je do Urzędu Gminy Boćki. Niestety w momencie wizyty 

członków Komisji w Starowsi nie udało się ustalić gdzie są klucze od świetlicy. 

15) Radni obejrzeli odcinek drogi do miejscowości Pasieka, który został wyremontowany 

z tzw. „powodziówek”. 

Ad. 4 Członkowie Komisji podczas wyjazdowego posiedzenia mieli możliwość obejrzenia 

miejsc pamięci narodowej oraz obiektów historycznych położonych na terenie gminy.  

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

   Przewodniczący Posiedzenia                                   Przewodniczący Komisji 

      Marek Skomorowski             Walentyna Koptewicz 

 

 


